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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  data 

de 27.11.2009 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Neam ţiu Ioan care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.180/2009 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dl. Neam ţiu Ioan:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri în funcţie şi-au înregistrat prezenţa până la această oră 
un număr de 20 consilieri, lipseşte dl. consilier Leu Mihai. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 

Hunedoara, precum şi presa locală. 
 
În continuare se dă cuvântul d-nei Podea Gabriela pentru a prezenta stadiul 

legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 29.10.2009 şi 9.11.2009. 
 
D-na Podea Gabriela:  
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de 
29.10.2009 şi 9.11.2009. 

 
Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, care au fost puse în timp util la 

dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţelor 
anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

Procesele verbale se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Domnul  primar prezintă ordinea de zi: 
 

1. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al municipiului 
Hunedoara, domnului Balint Remus. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
2. Proiect de hotărâre  pentru rectificarea bugetului  local al  municipiului Hunedoara, pe anul 2009. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local, a sumei de 50.000 lei în vederea 
organizării sărbătorilor de iarnă. 
                                                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
4. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării sumei de până la 14.500 lei, din bugetul local, 
pentru premierea elevilor cu rezultate deosebite în anul şcolar 2008 – 2009, la 
olimpiadele/concursurile şcolare pe specialităţi. 
                                                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
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5. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri pentru 
persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
                                                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
6.  Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului costului mediu lunar de întreţinere datorat de 
beneficiarii şi/sau de susţinătorii legali ai acestora pentru serviciile furnizate  de Căminul pentru 
Persoane Vârstnice din  municipiul Hunedoara. 
                                                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor de selecţie pentru stabilirea ordinii de prioritate în 
vederea includerii în programul local multianual privind creşterea performanţei energetice la  
blocurile  de locuinţe din municipiul Hunedoara. 
                                                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea acceptării donaţiei făcută de către Fundaţia „Breda helpt 
Hunedoara”. 
                                                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
9. Proiect de hotărâre  privind  modificarea  inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al 
Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 
                                                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
10. Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe şi 
în repartizarea locuinţelor cu chirie din fondul locativ de stat în anul 2010. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
11. Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui teren din administrarea Consiliului  
Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea 
Funciară a unor terenuri situate în intravilanul municipiului  Hunedoara, din proprietatea Statului 
Român în proprietatea  privată a municipiului Hunedoara. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a  unor terenuri situate în 
municipiul Hunedoara. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
14. Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului local al municipiului Hunedoara nr. 
182/2009 privind aprobarea trecerii din domeniul privat al municipiului Hunedoara în domeniul 
public al municipiului Hunedoara a unor terenuri. 
                                                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat  din bugetul local al municipiului 
Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public  precum şi a  Programului local pentru 
finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit  de interes general pe anul 2010. 
                                                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
16. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  modificării inventarului bunurilor care alcătuiesc 
domeniul public al municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local  al municipiului 
Hunedoara nr. 73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 
                                                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 

17. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.12.2009 – 31.01.2010.  

                                                                                               Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
18. Referat cu privire la adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub numărul 
54141/04.11.2009, de Asociaţia Civică  „Dreptate” Hunedoara. 
 
19. Diverse.     
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Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de voturi.  
 

Dl. Neam ţiu Ioan : 
„ Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

Nu este cazul. 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nei Chiş Şerban Ana-Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

D-na Chiş Şerban Ana-Aurelia : 

„Sunt foarte încântată de faptul că mai putem oferi un titlu de cetăţean de onoare al 
municipiului Hunedoara unui domn pe care îl cunoaştem cu toţii şi cu care ne-am mândrit în diverse 
etape ale lungii şi fructuoasei sale activităţi. Voi fi şi mai bucuroasă atunci când vom recunoaşte şi 
meritele celorlalţi hunedoreni, care merită să fie cunoscuţi  

Există o hotărâre prin care sunt prevăzute care sunt drepturile acordate cetăţenilor 
de onoare ai Hunedoarei? Propun să-i cunoaştem pe toţi cetăţenii de onoare ai Hunedoarei care au 
fost numiţi de-a lungul timpului, timpul este scurt acum, nu se poate stabili o întâlnire pe data de 1 
decembrie, probabil pe data de 24 ianuarie  vom putea să-i invităm, să facem o şedinţă comună 
Consiliul local – cetăţeni de onoare, şi să vedem ce le putem oferi acestor oameni, înafara 
recunoaşterii într-o şedinţă de consiliu. E important să aflăm cine sunt aceşti cetăţeni de onoare ai 
municipiului Hunedoara de-a lungul timpului, să-i cunoaştem, eventual dacă există vreo legitimaţie 
care se acordă acestor cetăţeni de onoare, sau o insignă, un semn distinctiv, ca să-i cunoaştem şi 
să-i putem respecta pentru meritele lor.” 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 

„Procedura şi drepturile acordate cetăţenilor de onoare sunt prevăzute în Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.21/1997. Drepturile sunt cele care pot fi acordate în 
temeiul legii, respectiv scutiri de la plata transportului local, gratuităţi, invitarea la diverse 
evenimente, ca semne distinctive li se acordă diploma de cetăţean de onoare şi cheia oraşului.  

Printr-o hotărâre adoptată anul trecut, pentru urmaşii cetăţenilor de onoare se 
acordă suma de 5000 lei în caz de deces.  

Sunt 16 cetăţeni de onoare până în prezent, din care doi post – mortem – Michael 
Klein şi Dumitru Pătraşcu. Dintre ceilalţi 14, între timp 4 au decedat, deci mai sunt 10 în viaţă.” 

D-na Chiş Şerban Ana-Aurelia : 

„Nu ar fi rău să facem o întâlnire cu toţi aceşti cetăţeni de onoare şi să-i onorăm cu 
ocazia zilelor festive ale Hunedoarei, fie că e ziua României, că e 24 ianuarie, că sunt zilele  
Hunedoarei, orice, dar să le dăm un credit în plus acestor oameni care ne onorează.” 

Dl. Bobou ţanu Dan : 

„Salut iniţiativa d-lui primar de a acorda titlul de cetăţean de onoare d-lui Remus 
Balint. Poate aş fi răutăcios dacă aş spune ceea ce gândesc vis-a-vis de iniţiativa pe care am avut-
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o eu privind acordarea titlului de cetăţeand e onoare domnului Mircea Lucescu. Din păcate pentru 
unii colegi, şi vreau să nu vă supăraţi, o să spun ceea ce gândesc. Aşa cum dl. Balint ne-a onorat 
în atâţia ani de zile cu rezultate bune şi a menţinut handbalul în Hunedoara de multe ori prin voinţă 
proprie şi nu l-a lăsat să moară. Atunci când unii colegi s-au abţinut, dând de fapt un vot împotriva 
hotărârii iniţiate de mine privitoare la acordarea titlului de cetăţean de onoare d-lui Lucescu, s-a 
făcut o greşeală, eu sper ca toţi consilierii prezenţi aici să avem autoritatea necesară ca atunci 
când vom depune din nou acel proiect, să-l votăm aşa cum vom vota şi astăzi sper, în unanimitate.  

Oamenii care ajung să fie propuşi cetăţeni de onoare nu ajung întâmplător, sunt 
oameni care au merite, nu dorim să le contabilizăm, cine merită mai mult sau mai puţin. Cel care 
are o iniţiativă de acest gen, cu siguranţă a gândit foarte bine iniţiativa, şi-a măsurat bine paşii şi se 
bazează pe ceva când face o notă de fundamentare, aşa cum am făcut-o şi eu atunci, împreună cu 
colegul Mihai Leu.  

Vă mulţumesc şi mă bucur să văd că oamenii din Hunedoara sunt apreciaţi la 
adevărata lor valoare.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.209/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
În continuare dl. Primar Ovidiu Marius Hada conferă diploma de cetăţean de onoare 

d-lui Remus Balint: 
„Domnule Balint, felicitări şi vă mulţumim pentru tot ce aţi făcut pentru hunedoreni, 

această este diploma de cetăţean de onoare şi vă înmânăm cheia oraşului.” 
 
Dl. Balint Remus : 
„Vă mulţumesc din suflet, am făcut 50 de ani de activitate. Mulţumesc că a fost 

apreciată munca mea, de-a lungul anilor hunedorenii ştiu câţi copii am crescut şi unde au ajuns, în 
loturile naţionale la un moment dat am avut pe cel mai bun jucător al lumii: Vasile Stângă. Acum îmi 
continui activitatea la clubul „Domino” unde lucrez cu trei grupe de copii, să dea Dumnezeu să fiu 
sănătos să pot să lucrez mai departe. 

Această onoare doresc să împart şi cu alţi colegi care merită măcar să fie pomeniţi: 
Sohaciu Marcel, regretatul profesor Cristache Boiangiu, Sadu Ioan, Voina Iuliu, Istrate Ioan şi sunt 
foarte mulţi. Cu durere am aflat ieri că un fost elev de-al meu a încetat din viaţă, şi pentru el...” 

  
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-nei Chiş Şerban Ana-Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.210/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.211/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Chiş Şerban Ana-Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.212/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.213/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nei Chiş Şerban Ana-Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.214/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi)  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter  Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.215/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nei Chiş Şerban Ana-Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.216/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter  Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.217/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-na Chiş Şerban Ana-Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.218/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.219/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.220/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 

Dl. Gyorfi Jeno : 

„Comisia pentru servicii publice şi comerţ are un amendament la art.2 – suma de la 
care va porni licitaţia este de 25 de euro/mp fără TVA pentru ambele cazuri.” 

Se supune la vot amendamentul comisiei pentru servicii publice şi comerţ – la art.2, 
atât la litera „a” cât şi la litera „b” licitaţia să pornească de la 25 euro/mp – se aprobă în 
unanimitate. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate  

Art.2 cu amendamentul comisiei – se aprobă în unanimitate. 

Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal 
de către comisia de validare. 

După pauză: 

Dl. Gyorfi Jeno : 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în următoarea componenţă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
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2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. Hepuţ Teodor – membru 
 

                    Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea  organizării şi desfăşurării vânzării prin licitaţie publică a  unor terenuri aflate în 
proprietatea privată a  municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 18 voturi “pentru” 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi “pentru” 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru 20 voturi “pentru” 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru 20 voturi “pentru” 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 20 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea  organizării şi desfăşurării 
vânzării prin licitaţie publică a imobilului situat în municipiul Hunedoara, str. Libertăţii nr.24, 
proprietatea privată a municipiului Hunedoara,  este următoarea : 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru; 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă  ai comisiei în vederea  organizării şi desfăşurării vânzării prin licitaţie publică a 
imobilului situat în municipiul Hunedoara, str. Libertăţii nr.24, proprietatea privată a 
municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 20 voturi “pentru” 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 20 voturi “pentru” 
      - Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru 20 voturi “pentru” 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 20 voturi “pentru” 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru 20 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, membrii de rezervă  ai comisiei în vederea  

organizării şi desfăşurării vânzării prin licitaţie publică a imobilului situat în municipiul 
Hunedoara, str. Libertăţii nr.24, proprietatea privată a municipiului Hunedoara, sunt: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru ; 
Art.4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.221/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.222/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nei Chiş Şerban Ana-Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Munteanu Gigi : 

„Am o întrebare – dacă există criterii standard pentru stabilirea acestei sume? Cum 
s-a făcut această propunere? Dacă nu există nişte criterii, şi rămâne la latitudinea noastră, eu zic 
să ne gândim la faptul că prin natura activităţii sportive, cel puţin la capitolul sport dacă nu chiar şi 
la cultură, toată lumea doreşte ca anul viitor performanţele să fie mai mari decât în acest an. 

Astfel, cu riscul alocării unei sume mai mari şi să nu o putem cheltui în întregime, 
chiar dacă va urma a  fi redistribuită, aş vrea să mărim aceste sume, pentru că este un ideal de 
atins pentru oricine să obţine performanţe mai mari la anul decât în acest an. Propun ca pentru 
cultură şi sport să se aloce suma mai mari, aş dubla suma.” 

D-ra Ricea Suzana : 

„Sumele se aprobă prin hotărârea consiliului local. Avem criteriile stabilite prin 
Hotărârea Consiliului Local nr.60/2007 şi se face selecţie de oferte, similare cu procedura licitaţiei 
cu prezentarea unui raport pe anul anterior, este un punctaj. Sumele pot fi cheltuite, dar nu putem 
depăşi plafonul.  

După ce se va aproba bugetul local pe anul 2010, se va selecţie publică, cu toată 
procedura respectivă, se va publica pe site-ul primăriei, se va da anunţ, vor fi asociaţii non-
guvernamentale, plicuri închise, etc.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 

„În bugetul anului viitor va fi o categorie pentru sport şi cultură la care se vor aloca 
nişte sume.  

Aceste sume se vor aloca în plus, pe lângă cele aprobate prin bugetul de pe anul 
2010, suma aceasta este pentru proiecte care urmează să se depună, până la limita sumelor.  S-a 
mărit suma faţă de anul trecut, pentru că la fel ca şi dvs. am considerat necesară această mărire.” 

Dl. Munteanu Gigi : 

„În acest caz îmi retrag amendamentul, dat fiind explicaţiile date, nefiind vorba de 
bugetul pe 2010.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.223/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.224/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
-  

Dl. Horvath Zoltan:  
„Propun pe dl. Bobouţanu Dan ca preşedinte de şedinţă pentru următoarele două 

luni.” 
Propunerea se aprobă în unanimitate. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.225/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
18. Referat cu privire la adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub 

nr.54141/04.11.2009, de Asociaţia Civică „Dreptate” Hunedoara. 
Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

 
19. Diverse.     
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Am primit răspunsul la cele două interpelări din şedinţa trecută, şi aş dori să fac 

referire la ambele răspunsuri.  
După cum ştiţi, în urmă cu un an de zile dvs. aţi votat în unanimitate o hotărâre 

privitoare la necesitatea unei şosele de centură în municipiul Hunedoara. Atunci a fost votată 
hotărârea, în momentul de faţă răspunsul la interpelarea de ce nu se pune în aplicare acea 
hotărâre a consiliului local, este dat de compartimentul de specialitate din cadrul primăriei, care, 
contrar aşteptărilor, se putea spune că nu sunt bani, că este criză, ş.a.m.d., spune că ceea ce aţi 
votat dvs. a fost de fapt o greşeală, că aţi votat în necunoştinţă de cauză, că nu este oportună 
construirea acestei şosele de centură. 

Dacă noi consilierii locali votăm ceva, iar pe urmă „suntem făcuţi” cumva de către 
organele de specialitate din primărie, înseamnă că trebuie să am mari dubii asupra acelora care 
întocmesc aceste rapoarte. 

Ca să fiu şi mai clar, noi am fost de acord, am dat explicaţii în nota de fundamentare 
referitor la traseul acelei şosele de centură. Astăzi mi s-a răspuns că s-a aprobat întocmirea 
studiului de fezabilitate iar prin hotărârea adoptată de dvs. se preia de fapt doar o mică parte a 
traficului din municipiul Hunedoara. 
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Le-aş spune celor care au întocmit acest răspuns, că dacă citeau cu atenţie nota 
mea de fundamentare, ar fi observat că preia şi drumul de la Teliuc, Bunila, Topliţa, Lunca Cernii, 
Zlaşti cu cele două cariere de piatră, singurele care mai există în jurul localităţii noastre, şi care, 
după cum ştiţi nu mai duc piatra în gara din Hunedoara unde dera punctul lor de încărcare, ci vin 
maşinile din toată ţara şi tranzitează oraşul cu încărcătura de 22 de tone, şi se duc spre alte 
localităţi din judeţ. Este o lipsă de informare. Vă reamintesc că finalitatea drumului ar fi dus exact în 
faţa Castelului. Mulţi turişti vin şi caută drumul spre castel, nu îl găsesc, fac slalom prin oraş. Prin 
acest drum am fi pus în evidenţă castelul de la Hunedoara.  

Nu înţeleg de ce suntem contrazişi atât de târziu, de către cei care au întocmit acel 
răspuns, şi nu am fost contrazis sau contrazişi atunci când am propus această şosea de centură, la 
momentul respectiv raportul compartimentului de specialitate a fost favorabil. Domnule primar, ce 
părere aveţi despre ceea ce am spus?” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Răspunsul nu l-aţi primit de la mine.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Răspunsul l-am primit de la compartimentul de specialitate, este adevărat. Atunci ce 

înseamnă legea administraţiei publice locale? Care este rolul consilierilor? Dacă votăm în 
necunoştinţă de cauză, este şi o greşeală de a noastră pe care ne-o putem asuma, dar când 
rapoartele spun că este în regulă ceea ce votăm, şi noi trebuie să le citim şi să înţelegem alte 
lucruri probabil, la care am putea să avem amendamente, este una, dar când ni se spune după un 
an de zile că am votat un lucru care nu este necesar, trebuia să ni se spună atunci, la momentul 
respectiv, deoarece atunci nu aş mai fi iniţiat proiectul de hotărâre. 

Aceşti bani pentru şoseaua de centură vin pe programul operaţional regional, bani 
pe care e posibil să nu-i primim de fapt. Nu poţi să vii să spui după un an de zile că nu era necesar 
un lucru pe care consilierii l-au votat.  

Am cerut tot în ultima şedinţă, în baza unui tabel întocmit de cetăţenii din Peştişu 
Mare să mi se răspundă de ce de canalul colector care traversează Peştişu Mare nu beneficiază şi 
locuitorii de acolo. Prin răspunsul dat, mi s-a comunicat graficul de execuţie al lucrării de acolo, 
poate cei întrebaţi de mine nu înţeleg ceea ce întreb. Am cerut un răspuns prin care să încercăm 
rezolvarea situaţiei din Peştiş, de ce nu sunt racordaţi la canalul colector, nu mă interesează 
graficul de execuţie. Eu am întrebat de ce nu sunt racordaţi? Trebuie să mi se spună mie şi 
oamenilor motivele clare pentru care nu sunt racordaţi, să li se spună că la momentul respectiv nu 
s-a considerat că fac parte din municipiul Hunedoara....nu ştiu... 

Punându-mi-se la dispoziţie acest grafic de execuţie, nu înseamnă că problema este 
rezolvată. ” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Dvs. faceţi afirmaţii neadevărate, ei sunt la fel de importanţi pentru municipiu. 

Acestui proiect, care a fost câştigat de Consiliul judeţean, i s-a alocat o anumită sumă. În acea 
sumă, racordarea locuitorilor din Peştişu Mare, deşi este o prioritate, la fel ca racordarea celorlalţi 
cetăţeni din municipiul Hunedoara, nu a fost trecută în proiect, ceea ce înseamnă că nu există 
posibilitatea finanţării acelei părţi în plus. Această racordare este prinsă în etapa 2, dar în această 
etapă nu e prinsă.” 

 
 Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Domnule primar vă mulţumesc, dar acest răspuns trebuia să-l primească cetăţenii, 

că nu sunt prinşi acei bani pentru racordare. Cineva din primărie trebuia să ne transmită răspunsul 
exact cu cuvintele spuse de dvs. aici, nu să ne pună în faţă prgramul de executare al lucrării.” 

 
 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
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„Acest răspuns este pt dvs. Noi nu avem nici un control asupra acelui proiect, 
singurul lucru pe care îl putem face este să le dăm autorizaţia de spargere.  

Acei cetăţeni au fost informaţi, colegii mei de la Direcţia tehnică au fost de 
nenumărate ori acolo în zonă.” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
„Din punct de vedere tehnic deşi conducta  care duce canalizarea din municipiul 

Hunedoara spre staţia de epurare trece chiar prin mijlocul localităţii Peştiş, din punct de vedere 
tehnic locuitorii de acolo nu se pot racorda direct la acea ţeavă. Se va face o lucrare separată 
pentru această racordare.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Aceste lucruri trebuiau spuse în răspunsul dat către locuitorii de acolo.”  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Reprezentanţii din Peştiş sunt informaţi şi invitaţi la orice şedinţă aici. Dânşii pot să 

ateste că ori de câte ori au avut vreo problemă în zonă, li s-a acordat atenţia necesară. Cetăţenii 
din Peştiş au fost informaţi la timp şi corect.” 

 
D-ra Ricea Suzana : 
„Pentru şoseaua de centură, înainte trebuie demarat un studiu de prefezabilitate. 

Pentru a se putea ajunge la studiul de fezabilitate, etapa 2, trebuie ştiut absolut tot traseul. Noi ca şi 
compartiment de specialitate ne-am conformat şi ceea ce v-am înmânat dvs. este printat de pe site-
ul primăriei. Trebuia consultat un proiectant.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„A fost consultat proiectantul.” 
 
D-ra Ricea Suzana : 
„Nouă nu ni s-a comunicat.” 
 
Dl. Şoş Iosif : 
„Aş dori să fac referire tot la capitolul sport. Sunt şi cluburi non-profit la sport care nu 

sunt cuprinşi, aici apar doar acele cluburi care sunt pe proiecte. Avem şi campioni naţionali care nu 
sunt cuprinşi aici deoarece sunt la cluburi non-profit. Aş dori să fie şi ei cuprinşi.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Pentru aceste cluburi se alocă fonduri, după cum ştiţi se face o cerere. Când se va 

aproba bugetul pe anul viitor vom ţine seama de propunerea dvs.” 
 
Dl. Şoş Iosif : 
„Dar sunt reprezentativi pentru sportul hunedorean şi aş dori ca într-un cadru festiv, 

domnul primar să le acorde o diplomă, să le fie recunoscute meritele. Ar fi încântaţi.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Nu ştiu dacă vreun club ar putea să ne învinuiască că nu li s-au alocat fonduri dacă 

au cerut.” 
 
D-na Chiş Şerban Ana-Aurelia : 
„Am trei probleme importante: 
Consilierii locali stabilesc oportunitatea şi necesitatea unei hotărâri de consiliu. În 

momentul în care acea hotărâre de consiliu a fost votată şi validată de către Prefectură, această 
hotărâre de consiliu local are valoare de lege locală. Deci nici un serviciu, nu vorbesc despre 
serviciul din primărie, nu poate să nesocotească hotărârea consiliului local. Cel mult, Prefectura 
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putea să invalideze acea hotărâre, lucru care nu s-a întâmplat. Repet, nu poate veni nimeni să 
spună că acea hotărâre nu este oportună. 

A doua problemă se referă la Ziua Naţională a României. Azi fiind 27 noiembrie, am 
crezut că se va discuta ceva şi despre ziua de 1 decembrie. S-au alocat nişte fonduri pentru 
sărbătorile de iarnă, sper că sărbătorile de iarnă nu încep la crăciun, sper să fie cuprinsă şi această 
zi naţională a României şi aş dori să ştiu ce anume se face de Ziua Naţională. Ne strângem câteva 
persoane şi punem trei coroane sau totuşi reuşim să-i dăm un oarecare fast, poate ceva mai mult 
decât se face de Halloween şi alte sărbători importante. 

A treia problemă este o rugăminte: dacă s-ar putea ca şedinţa din decembrie să nu 
fie pusă chiar la sfârşitul lui decembrie, deoarece unii dintre noi vor fi plecaţi din localitate.” 

 
D-na Vasilescu Tatiana : 
„Doresc să mi se răspundă şi în scris la întrebările pe care le voi adresa d-lui primar, 

prin compartimentele de specialitate: 
La şedinţa trecută am avut un proiect de hotărâre referitor încredinţarea cu titlu 

gratuit a unui spaţiu de pe str. G. Enescu – fostul sediu P.N.Ţ.C.D., care nu a trecut. Eu zilnic trec 
prin faţa Casei de cultură, iar săptămâna trecută am constatat că acest spaţiu se amenajează şi nu 
ştiu care sunt motivele, care va fi destinaţia acestui spaţiu. Mă gândeam că dacă îl încredinţăm cu 
titlu gratuit sau cu chirie, chiriaşul sau cel care va primi spaţiul, va fi obligat să-l modernizeze, să-l 
reabiliteze. Am constatat că de fapt, această lucrare a fost încredinţată unei firme, este adevărat că 
probabil valoarea nu depăşeşte suma de 15.000 de euro şi nu trebuia organizată o licitaţie, dar 
vreau să ştiu dacă această investiţie a fost cuprinsă în proiectul de investiţii pe anul 2009, dacă la 
selecţia de oferte pentru încredinţare directă s-au cerut nişte criterii de eligibilitate ca de exemplu 
certificat fiscal de la administraţia financiară sau de la Primăria Hunedoara, cine este firma care 
execută lucrarea, precum şi toate detaliile referitoare la acest spaţiu. 

Nu mi se pare normal ca să facem investiţii de acest gen acum în Hunedoara, la 
sfârşit de an atâta timp cât alte lucrări au fost prinse în buget şi nu s-au făcut. Mi se pare puţin 
dubios ce se întâmplă şi vreau să primesc aceste răspunsuri şi în scris.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„O să primiţi în scris. Vreau să vă anunţ că în acel spaţiu va funcţiona un centru 

recreaţional pentru hunedoreni, pensionarii vor putea juca şah, va fi deschis de dimineaţa până 
seara. Cu privire la datele pe care ni le-aţi cerut, vi le vom pune la dispoziţie, cred că firma fostului 
dvs. soţ face reparaţiile acolo. Mi se pare normal să vă interesaţi de ceea ce se întâmplă în 
Hunedoara şi de firma de acolo. Sunt ferm convins că au fost îndeplinite toate cerinţele legale, iar 
dvs. veţi primi informaţiile cerute. 

Nu putem fi acuzaţi că am făcut pentru campanie, s-a considerat oportun acest 
centru recreaţional pentru hunedoreni, vine iarna, e bine să existe un spaţiu unde se va putea juca 
şah, etc. Acel spaţiu încă nu este deschis, la fel ca şi la galeria de arte, va exista un program, veţi 
putea merge să jucaţi şah, cărţi, să discutaţi cu locuitorii. Nu va fi atribuit nici unei organizaţii, va 
rămâne spaţiul primăriei ca şi galeria de arte.  

De Ziua Naţională a României, 1 decembrie, nu se va face nimic mai mult decât s-a 
făcut anul trecut, iar dvs. veţi fi informaţi ca şi partide, ca şi consilieri, se vor depune coroane din 
partea primăriei. Programul a fost aprobat de mine, cred că veţi primi câte o copie, au primit şi cei 
de la presă, m-aş mira ca partidele să nu le fi primit, dar voi verifica.” 

 
D-na Chiş Şerban Ana-Aurelia : 
„Noi ca şi consilieri nu avem nici un rol?” 
 
 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Am înţeles că se va depune o coroană şi din partea consilierilor. Dvs. cu ce vreţi să 

vă implicaţi referitor la 1 decembrie?” 
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D-na Chiş Şerban Ana-Aurelia : 
„Propun să-i dăm o notă de festivitate, se pot face multe, o expoziţie de pictură, 

manifestări culturale, întâlniri la Castel, proiectări de filme, etc.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
„Doamna consilier, din câte ştiu eu, de Ziua Naţională a României sunt nişte 

manifestări specifice cum ar fi: o defilare militară, pe care nu avem de unde să o aducem deoarece 
defilările militare s-au desfiinţat în proporţie de 80%, Jandarmeria mai face defilări la Deva şi nu-i 
poate muta în toate oraşele din judeţul Hunedoara. De asemenea, poate cânta o fanfară cântece 
specifice, singura fanfară este fanfara de la Ghelari care la fel, nu poate lua toate oraşele la rând, 
alte manifestări specifice sunt depunerile de coroane şi comemorările care se fac în fiecare an.” 

 
D-ra Szilagy Ana-Maria : 
„Profit de ocazie că este prezentă d-na Brebeniţă Genica de la Căminul pentru 

persoane vârstnice, vreau să o felicit pentru treaba bună pe care o face acolo, într-adevăr căminul 
de bătrâni este total schimbat.  

Am mai avut un proiect de hotărâre referitor la maşinile de pe bd. Dacia, e vorba de 
cele care sunt de vânzare, iar a crescut numărul lor acolo, nu mai este loc de parcare.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Primăria Municipiului Hunedoara a fost dată în judecată de către fostul director de 

la Căminul pentru persoane vârsnice, cazul a fost câştigat de primărie, eu vă mulţumesc dvs. că aţi 
mers în calitate de consilier acolo să verificaţi, într-adevăr căminul e total schimbat, s-au alocat 
fonduri acolo şi d-na Brebeniţă îşi face bine treaba acolo, împreună cu d-na Gemeniuc.” 

 
D-ra Szilagy Ana-Maria : 
„Avem multe sesizări în legătură cu câinii comunitari. Am văzut că în mai multe 

oraşe din judeţul nostru s-au luat măsuri, vă rog domnule primar dacă se poate face ceva şi la noi.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Firma Vierfrotten va veni în luna februarie şi va face din nou o campanie de 

sterilizare a câinilor comunitari.” 
 
D-ra Szilagy Ana-Maria : 
„Locuitorii din Peştiş nu au cămin cultural. Au un cămin, dar este într-o stare 

dezastruoasă, dacă se poate face ceva cu spaţiul acela.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Acolo s-au înlocuit geamurile. Ultima dată când am fost acolo, la începerea şcolii, 

era iarba până la brâu, locuitorii din Peştiş ar trebui să facă curat măcar în curtea şcolii, să nu fim 
noi nevoiţi să alocăm nişte sume şi să le facem lor curat. Toţi aşteaptă să le facem noi curat. Noi 
putem aloca bani pentru dânşii, însă cu aceşti bani am putea face altceva.” 

 
D-na Fărcaş Bianca : 
„Am o problemă vis-a-vis de informare, ca şi consilier. Toţi avem telefoane mobile, 

toţi avem adrese e-mail, rugămintea mea este ca pentru şedinţele consiliului local să ne anunţaţi 
puţin mai devreme dacă se poate. Este o observaţie generală.” 

 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Să fim anunţaţi conform regulamentului.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
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„Această şedinţă a fost iniţial programată pentru data de 30 noiembrie, însă am 
modificat data şedinţei deoarece nu ştiam dacă vom lucra sau nu pe data de 30, nici şcolile nu au 
activitate, de aceea s-a mutat pentru data de 27 şi aţi fost anunţaţi mai târziu.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Cum scrie în regulament? Cum trebuie anunţaţi consilierii locali? Când am dorit să 

iniţiem o şedinţă extraordinară, ni s-a spus că nu se poate, că trebuie să anunţăm consilierii 
conform regulamentului: în scris, prin poştă, cu semnătură... Vă rog să ne anunţaţi după 
regulament doamna Podea, altfel înseamnă că aparatul nostru de specialitate nu-şi face datoria 
dacă nu suntem anunţaţi după regulament.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Daţi-mi voie să iau apărarea colegilor mei de la juridic, îşi fac treaba, însă uneori 

sunt copleşiţi de multitudinea sarcinilor pe care le au de făcut. Dvs. nu aţi fost anunţat la timp? Nu 
pot să cred că intenţionat sunteţi dezinformaţi sau că nu sunteţi informaţi la timp. De multe ori se 
întâmplă să sunăm pe domnii consilieri şi să aibă telefoanele închise sau să nu răspundă. Eu 
personal l-am sunat pe dl. Horvath, iar dânsul avea mobilul închis.” 

 
D-na Fărcaş Bianca : 
„Suntem anunţaţi, doar că doream să fim anunţaţi mai devreme despre şedinţele de 

consiliu local.” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Domnule primar, nu a spus nimeni că nu sutem anunţaţi, noi suntem anunţaţi...” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Am simţit nevoia să le iau apărarea colegilor mei de la juridic, deoarece eu lucrez în 

fiecare zi cu dânşii şi ştiu care e volumul de muncă.” 
 
D-na Fărcaş Bianca : 
„În data de 1 decembrie nu se lucrează, probabil că luni ne veţi anunţa despre 

acţiunea ce va avea loc de Ziua Naţională a României.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Nu vreau să mă dezvinovăţesc, însă nu eu personal m-am ocupat de anunţarea 

domniilor voastre. Sunt mai multe motive, de exemplu eu astăzi sunt în concediu fără plată, de 
asemenea în fiecare departament avem colegi care sunt în concediu fără plată, la fel domnişoara 
de la biroul imagine şi comunicare este în concediu. Nu întotdeauna avem suficiente resurse şi 
colegi să le preluăm activităţile.” 

 
Dl. Farca ş Ladislau : 
„Voi relua în discuţie spaţiul care a fost reamenajat la intersecţia str. G. Enescu cu 

bd. Corvin – fostul sediu al P.N.Ţ.C.D. acel spaţiu este gol de mai bine de un an de zile. Pe 
cheltuiala cui s-a amenajat acel spaţiu? Cine a hotărât destinaţia acestui spaţiu?  În şedinţa 
anterioară s-a refuzat acordarea cu titlu gratuit a acelui spaţiu. Vin din nou cu propunerea ca acest 
spaţiu să fie închiriat, este situat într-o zonă comercială şi ar putea aduce bani primăriei, nu înţeleg 
de ce trebuie să cheltuim noi bani pentru amenajare, când acest lucru ar trebui făcut de cel care 
închiriază spaţiul. Probabil că stăm foarte bine cu banii la buget. De asemenea, acel spaţiu, fiind un 
centru de recreere va trebui să-l susţinem tot noi, nu zic ca nu e un lucru bun, însă nu înţeleg de ce 
trebuia pus tocmai într-o zonă comercială. 

Şi mai am o întrebare, nu ştiu de ce trebuia amenajat exact în campania electorală? 
Pentru că spaţiul este liber de mai bine de un an.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
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„Domnule consilier, a fost amenajat acum dar nu a fost folosit în scop electoral, aşa 
cum insinuaţi. Casa de cultură şi galeria de artă sunt în centrul oraşului, domnule consilier. Acest 
centru recreaţional nu cred că-şi avea locul la intrarea în oraş sau în parcul industrial. Acel spaţiu 
este al primăriei, noi am considerat oportun ca cetăţenii Hunedoarei care stau în faţa Casei de 
cultură, pe băncile oraşului să aibă un loc special amenajat.  

Dacă dvs. consideraţi că era mai bine să-l dăm unei societăţi, probabil v-aţi şi gândit 
la o societate... Atunci de ce nu faceţi o propunere să închidem galeria de artă pentru că şi pe 
spaţiul acela se pot încasa bani.” 

 
Dl. Farca ş Ladislau : 
„Nu m-am gândit la nici o societate, sunt suficiente societăţi, se poate scoate la 

licitaţie. În acest spaţiu nu se face artă şi cultură, este doar un centru de recreere.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Probabil dvs. peste câţiva ani când veţi ieşi la pensie veţi beneficia de acest spaţiu. 

Părinţii unora dintre noi şi copiii noştri vor beneficia de acest spaţiu. Acest spaţiu nu este al nici 
unei societăţi noi am considerat oportună amenajarea acestui spaţiu pentru hunedoreni.” 

 
Dl. Farca ş Ladislau : 
„Aştept să fim consultaţi şi noi pentru că data trecută am refuzat acordarea acestui 

spaţiu cu titlu gratuit. Doresc să fie pusă în discuţie consiliului local, destinaţia acestui spaţiu.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Spaţiul aparţine primăriei. Primăria poate să hotărască ce anume să facă cu spaţiile 

din dotare. Doar dacă era dat unei societăţi sau unei organizaţii, atunci trebuia să ne consultăm cu 
consilierii. Credeţi dvs. că este mai bine să ne gândim împotriva hunedorenilor doar pentru simplul 
fapt că am face o sumă cât ar fi ea de mare sau de modestă, şi să nu ne gândim la beneficiul lor de 
a avea un loc unde să se adune?” 

 
Dl. Farca ş Ladislau : 
„Aceasta este părerea dvs. personală. Însă trebuia ca şi consiliul local să voteze 

dacă se acordă spaţiul cu titlul gratuit sau cu chirie, nu trebuia să apreciaţi dvs.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Ce spuneţi de spaţiul vecin de la Bancpost pentru care se plăteşte o sumă modică? 

De aceea continui să cred că locuitorii municipiului Hunedoara au nevoie de spaţii unde să se 
recreeze. Dacă dvs. nu sunteţi de acord, puteţi face un proiect de hotărâre, să-i convingeţi pe 
ceilalţi consilieri...” 

 
Dl. Farca ş Ladislau : 
„Este cam mic spaţiul acela pentru recreere, nu vă supăraţi...” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Dvs. sau partidul dvs. puteţi amenaja un alt spaţiu mai mare, unde doriţi dvs. să-l 

donaţi municipalităţii sau locuitorilor municipiului. Noi atât am avut la dispoziţie.” 
 
 
Dl. Farca ş Ladislau : 
„Altă problemă, este montarea unor indicatoare rutiere care să indice direcţia către 

Castel, pentru a putea ajunge oamenii mai uşor la Castel. Am discutat şi cu serviciile de 
specialitate, însă acum pun problema în mod oficial. Eu locuiesc la Hăşdat, de acolo se întorc zilnic 
zeci de maşini, nici măcar cei care locuiesc în judeţ nu ştiu drumul. Ar trebui montate panouri 
indicatoare în mai multe limbi, inclusiv în limba maghiară, pentru că avem mulţi turişti maghiari care 
doresc să vadă castelul. Trebuie să le punem în principalele intersecţii. ” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Pe bd. Traian sunt vreo 7 panouri indicatoare şi vom mai pune şi altele.” 
 
În continuare dl. primar dă cuvântul reprezentantului firmei Rorec care prezintă o 

ofertă referitoare la amplasarea unui centru de colectare în municipiul Hunedoara – Parcul 
Industrial.   

 
Reprezentant Rorec : 
„Mă numesc Dobrin Marian, sunt director în cadrul Rorec, care este Agenţia română 

pentru reciclare, este înfiinţată în baza directivei Comisiei europene nr.96 şi a legilor din România 
care s-au armonizat în aşa fel încât să se facă şi această activitate de colectare a deşeurilor 
electrice, electronice şi electrocasnice, în centre specializate, în aşa fel încât până în anul 2011 să 
se ajungă ca aproape 80% din ceea ce se prevede în directiva europeană să se colecteze cam în 
jur de 4 kg de deşeuri – produse electronice şi electrocasnice pe cap de locuitor. În prezent, ne 
aflăm în partea de jos, în jur de 250 – 300 grame. 

În acest sens, această asociaţie doreşte să intre în parteneriate cu toate primăriile 
din ţară, în aşa fel încât să reuşim să acoperim întreaga zonă. Am purtat în prealabil o discuţie cu 
factori responsabili care au dorit să facem un centru pilot, un centru reprezentativ pentru zona de 
centru a României, care va fi făcut după standarde europene, toate costurile legate de înfiinţare, de 
exploatarea acestui centru pilot – depozit, centru de recuperare a deşeurilor, vor fi suportate de 
Asociaţia Română pentru Reciclare. Se creează un parteneriat, un contract de asociere între 
Primăria Municipiului Hunedoara şi asociaţia noastră de reciclare, prin care primăria Hunedoara ne 
pune la dispoziţie în Parcul Industrial de la Hunedoara un spaţiu pe care noi îl vom amenaja după 
standardele europene, pentru că trebuie să ştiţi că este în franciză, deci toate centrele din România 
vor avea acelaşi aspect. 

Înafară de acest centru de colectare, va exista o hală cu o linie de dezasamblare a 
produselor – televizoare, maşini de spălat, etc. – care se vor colecta din municipiul Hunedoara şi 
din zonele adiacente. Această investiţie pe care noi o vom face în Parcul Industrial Hunedoara se 
ridică la aproximativ 500.000 de euro, în prima fază se vor creea doar 4-5 posturi pentru angajare, 
iar în etapa următoare, odată cu linia de dezasamblare se vor creea 15-20 de posturi.  

Pentru desfăşurarea activităţii de colectare din zonele adiacente se va contracta tot 
de către firma noastră, numai firme din cadrul municipiului Hunedoara, în aşa fel încât să reuşim să 
acoperim o zonă cât mai mare. Firma noastră va acorda vouchere, fiecare cetăţean care vine să 
predea un produs, va primi un voucher cu care se duce la un magazin specializat în produse 
electronice-electrocasnice şi primeşte un bonus. Vom organiza activităţi de conştientizare a 
oamenilor înainte de deschiderea acestui centru. De asemenea, vom organiza conferinţe de presă 
cu organele locale, cu serviciile specializate în domeniul protecţiei mediului. Vom organiza 
spectacole. În cadrul acestei acţiuni, a acestui parteneriat între Primăria Hunedoara şi societatea 
noastră să putem avea pe lângă un cadru festiv, să realizăm o atragere a publicului, astfel încât în 
cel mai scurt timp municipiul Hunedoara să devină un municipiu de culoare verde.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Aveţi întrebări? Noi, împreună cu reprezentanţii asociaţiei am stabilit un teren în 

Parcul Industrial unde considerăm că este oportun să se desfăşoare o asemenea activitate. 
Acest centru a fost propus iniţial să fie numai pentru municipiul Hunedoara, însă 

vom colecta aceste deşeuri din tot judeţul, se vor face campanii de informare a cetăţenilor, se va 
stabili un grafic, se va merge într-o anumită zi a săptămânii într-un anumit cartier, de exemplu 
lunea se merge în cartierul Chizid, astfel pe străzile respective se vor strânge aceste produse. 

De asemenea, centrul va fi deschis astfel că cetăţenii vor putea veni fiecare să 
aducă aceste produse, ca să nu mai aştepte o lună până se vor strânge din zona lor.  

Am considerat că e un lucru bun. Din primăvară sperăm că se vor apuca de acel 
incinerator de gunoaie menajere. Oraşul nostru va deveni un oraş verde.” 
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D-na Chiş-Şerban Ana-Aurelia:  
„Se va colecta plasticul, hârtia şi sticla?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Nu, acestea intră în atribuţiile firmei Proserv, dânşii au câştigat licitaţia, ar trebui să 

se ocupe de colectarea acestor materiale. Faptul că firma nu le colectează, nu înseamnă că nu 
sunt trecute în contract. 

În luna decembrie vom prezenta un proiect de hotărâre pentru acest loc în Parcul 
Industrial. Acolo noi percepem societăţilor o anumită taxă de administrare, o să vă rog să anulăm 
această taxă.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Este o idee bună.” 
 
Dl. Horvath Zoltan : 
„Este bine să sprijinim această iniţiativă şi să avem în vedere ca locul unde se va 

amplasa acest centru de procesare să fie într-o zonă nelocuită.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Este în Parcul industrial, tocmai de aceea am considerat acea zonă oportună. 

Colegul meu, domnul viceprimar a menţionat faptul că trebuie să verificăm dacă legea parcurilor 
industriale ne lasă să atribuim acel loc cu titlu gratuit. Dacă nu se poate, din bugetul local poate 
vom aloca o anumită sumă care nu va fi extraordinar de mare, însă se face un serviciu folositor 
pentru comunitate. Faptul că se vor angaja 15 persoane acolo, considerăm că e un lucru bun 
pentru municipalitate.  

Domnilor prezenţi în sală, le vom pune la dispoziţie o copie a referatului cu privire la 
adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub numărul 54141/04.11.2009, de 
Asociaţia Civică  „Dreptate” Hunedoara.” 

 
Dl. Golombo ş Tiberiu : 
„În urma discuţiilor avute cu dvs. şi a discuţiilor destul de aprinse din consiliu, a 

rezultat Dispoziţia Primarului Municipiului Hunedoara nr.2994 care interzicea pe raza municipiului 
Hunedoara să mai fie date avize societăţilor care valorifică materiale reciclabile. Mă bucur că există 
centre care procesează deşeuri astfel încât astfel de firme nu mai fie amplasate în zone de locuit, 
dar cum rămâne cu această dispoziţie pentru că deja este încălcată. 

Firma Proserv are sediul exact între case, între locuitori, unde proliferează şobolanii, 
gândacii iar oamenii umblă de ani de zile şi nu-şi găsesc dreptatea.  

Mai mult decât atât, acum câteva luni cei de la Mediu, invocând o greşeală a 
primăriei, noi zicem că e greşeală,  ei vă acuză, spun că acolo li s-a permis să-şi modifice locaţia 
respectivă, a fost zonă de locuit, acum este activitate industrială. Eu nu spun că dvs. sunteţi de 
vină, e vorba de primărie ca instituţie.  

Doresc să dau citire adresei care v-a fost trimisă, probabil că domnii şi doamnele 
consilieri nu ştiu de ea. Este vorba că s-au emis două autorizaţii de construcţie de către primărie, 
care nu au fost precedate de obţinerea unui aviz de la mediu referitor la schimbarea destinaţiei 
terenului, respectiv PUD, PUZ sau PUG. Deci întreaga responsabilitate pentru această schimbare 
revine Primăriei Municipiului Hunedoara. 

Noi vă întrebăm, deoarece Proservul era inclusă în anexa la dispoziţia pe care 
domnul primar a aprobat-o, unde la punctul 9 era trecut Proserv – zonă de locuit. De ce în 
continuare, chiar şi după emiterea acestei dispoziţii, Proservul funcţionează acolo? 

Nu mai spun care este situaţia pe str. Ecaterina Varga unde este dezastru. Sunt 3 
societăţi comerciale care-i căpuşează pe oameni şi le-au făcut viaţa un infern.  

Vreau să înţelegeţi că oamenii aceştia sunt disperaţi, de aceea au venit aici, au fost 
şi ieri la televiziune şi nu se vor opri aici. Oamenii aceştia nu au nimic împotriva societăţilor 
comerciale, să se înţeleagă foarte clar, dânşii pot să producă profit cât vor şi să aducă bani cât mai 
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mulţi la primărie, dar nu între casele lor. Pentru că s-a tot invocat faptul că este zonă industrială, 
dar nu este zonă industrială acolo, avem poze aici, le puteţi vedea. Acolo unde a fost zonă 
industrială este ca în palmă, este terenul unde se va face acel Mall Plaza. Aceştia funcţionează pe 
terenul unde a fost Comlemn, unde au fost grădini de zarzavat şi unde au fost birouri. Nici 
comuniştii nu şi-au permis să facă ce fac aceste societăţi. Vă rog să înţelegeţi că oamenii aceştia 
au venit cu bun-simţ, şi cer autorităţilor locale să ia măsuri astfel ca şi ei să-şi poată  duce traiul 
liniştit. Este periclitată sănătatea şi proprietatea lor care e garantată prin constituţie.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Dvs. susţineţi că Primăria Municipiului Hunedoara a dat avize de funcţionare 

acestor firme împotriva dispoziţiei sus-menţionate?” 
 
Dl. Golombo ş Tiberiu : 
„Bineînţeles domnule primar.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Probabil că dacă intraţi în posesia acestui referat făcut de colegii mei veţi vedea că 

aceste autorizaţii de colectare sunt emise de Prefectura judeţului. Doar în urma acestui document 
noi le dăm autorizaţia de funcţionare. Noi nu putem încălca legea şi să nu le dăm autorizaţia, atâta 
timp cât ei au toate documentele legale.” 

 
Dl. Golombo ş Tiberiu : 
„Ne întoarcem din nou la discuţia avută acum un an de zile. Sunteţi autoritate publică 

locală, nimeni nu poate să decidă peste dvs.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Vă informez că sunteţi greşit informat.” 
 
Dl. Golombo ş Tiberiu : 
„Nu e adevărat, vă rog să studiaţi cu atenţie – autorizaţia de mediu se eliberează 

după ce societatea respectivă vine cu planul de situaţie şi încadrarea în zonă, respectiv PUG, PUD 
sau PUZ. Vă rog să verificaţi la compartimentele de specialitate, cum se încadrează? Este zonă de 
locuinţe sau este zonă industrială?” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert : 
„Dvs. faceţi referire la Proserv.  
Proserv a obţinut avizul de la mediu. Proserv au cerut pe un teren al lor, proprietate, 

un certificat de urbanism pentru mutarea unei magazii, unui hambar  din partea dreaptă în partea 
stângă. Primăria nu putea să nu-i dea acest acord. Dacă ei nu îndeplinesc criteriile cerute de 
legislaţia în vigoare pentru a funcţiona ca centru de colectare, cei de la mediu nu trebuia să le dea 
aviz de mediu. Nu contează că ei au mutat hambarul, mutarea acestuia s-a făcut perfect legal.” 

 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Ei puteau să-şi mute acel hambar, după care să-şi înceteze activitatea de colectare, 

noi nu ştiam dacă ei îşi încetează sau nu activitatea. Acest aviz al nostru nu înseamnă că noi am 
fost de acord cu continuarea activităţii, sau că am promovat-o. Ei au cerut doar mutarea unui 
obiect, o clădire, o hală dintr-o parte în alta. Ei puteau pe urmă să colecteze borcane, sau hârtie. 
Faptul că un judecător sau cei de la mediu le-au dat avize de mediu, fără să aibe... dar asta nu 
puteţi să faceţi afirmaţia că au dat bani. Cel puţin noi, ca instituţie, nu putem face afirmaţia aceasta.  

Dacă dvs. aveţi dovezi, susţineţi-le, ei nu au voie să influenţeze un judecător. Dintre 
dvs. sunt persoane care aţi venit de nenumărate ori la mine, şi ştiţi că am fost întotdeauna 
împotriva ca aceste firme să-şi desfăşoare  activitatea în proximitatea unde dvs. locuiţi. Dar faptul 
că ei primesc avizele necesare de la alte instituţii, nu înseamnă că noi avem vreo vină.  
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În urma documentaţiei prezentate, noi suntem obligaţi de lege să le dăm autorizaţia 
de funcţionare.” 

 
Reprezentant – cet ăţeni din zona Ceang ăi: 
„Domnule primar, acum două luni am fost la dvs. în audienţă. Am pus întrebarea: 

cine conduce municipiul Hunedoara? Primarul, consilierii sau baronii şi alţii.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Împreună cu primarul, consilierii locali iau decizii pentru buna desfăşurare a 

activităţii în municipiu. Din nou vreau să vă aduc aminte că noi trebuie să ne supunem legilor 
acestei ţări. Nu mai este dictatură în România, deşi unii încă încearcă să o readucă, noi nu putem 
să ignorăm legile în vigoare din ţara aceasta.” 

 
Reprezentant – cet ăţeni din zona Ceang ăi: 
„Domnule primar, eu constat că unii sunt deasupra legii. Răspunsul pe care dvs. mi 

l-aţi dat în scris transmite ceea ce spuneţi dvs. acum. Pentru că în răspunsul dvs. pe mine mă 
scoateţi undeva înafara oraşului, casa mea nu mai este vis-a-vis cu poarta Proservului, eu stau 
undeva, ştiu eu, pe teritoriul combinatului care este încadrat la zona 4... nu ştiu ce înseamnă... însă 
fapta este faptă. Acel mogul local şi alţii care mai sunt în cartierul Ceangăi – ăştia conduc! Ei se 
laudă că au bani, că pe ei nu-i mişcă nimeni din loc, că au dreptul să ne scoată din Ceangăi, că ne 
cumpără cu case cu tot...” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Ceea ce fac dânşii sunt ameninţări, dar acuzaţiile pe care le aduceţi că cumpără 

judecătorii ...” 
 
Reprezentant – cet ăţeni din zona Ceang ăi: 
„Domnule primar, nu sunt invenţii, sunt vorbele lor! A celor care funcţionează acolo!”  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Instituţia Primăriei doreşte să vă ajute, noi am făcut toate demersurile legale. Şi aici 

aş vrea să fac din nou această menţiune – toate demersurile legale...” 
 
Dl. Golombo ş Tiberiu : 
„Nu este adevărat domnule primar, minţiţi! Domnii au dreptate, am aici adresa prin 

care Primăria confirmă...” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Aţi văzut fotografia aceasta? Acel indicator dovedeşte că instituţia pe care o acuzaţi, 

pe mine personal mă faceţi mincinos fără să fiţi informat, am luat toate măsurile. Faptul că ei nu 
respectă legea şi organele abilitate să ia măsuri împotriva lor, că Poliţia – serviciul circulaţie nu ia 
măsuri să oprească aceste camioane... nu puteţi să mă învinuiţi pe mine că sunt mincinos! Dvs. ori 
sunteţi rău-intenţionat, ori neinformat!  

Aţi făcut o acuzaţie în una din emisiuni că primăria v-a luat ajutorul social. Domnule, 
spuneţi dacă dvs. aţi lucrat pentru acele ore prin care noi vă puteam acorda ajutorul social?” 

 
 Dl. Golombo ş Tiberiu : 
„Lucrez de doi ani în slujba urbei! Dvs. nici nu eraţi în Hunedoara.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Aţi lucrat pentru acei bani? Aveţi pontaj? Nu aveţi!” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
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„Aceasta este o altă discuţie, puteţi rezolva aceste probleme într-o audienţă cu dl. 
primar. Nu mă simt bine că sunteţi făcut mincinos sau că domnul este pus la punct.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Nu este pus la punct, vreau doar să dovedesc că dl. Golomboş este rău intenţionat, 

face acuzaţii nedrepte! Eu sunt de acord că aceşti cetăţeni sunt nedreptăţiţi prin ceea ce se 
întâmplă, dar să se vină şi să se facă acuzaţii împotriva instituţiei noastre nu este corect.  

Nu putem lua măsuri ilegale! Dvs. aveţi dreptul să faceţi demersurile pe care le 
doriţi!” 

 
Cetăţean de pe str. Ecaterina Varga : 
„Un primar din ţara noastră a găsit o soluţie unei probleme care este identică cu cea 

de pe strada noastră. Acel primar a pus nişte bare mari din fier astfel încât să nu mai poată trece 
maşinile de tonaj mare în zona respectivă. Acel lucru îl puteţi face şi dvs. domnule primar!” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Nu avem suficienţi oameni la Poliţia comunitară ca să le păzească.” 
 
Cetăţean de pe str. Ecaterina Varga : 
„Dacă le facem solide nu le poate fura nimeni, nu e nevoie de pază.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Avem 21 de consilieri, propun să ne întâlnim şi să venim cu soluţii concrete. Dar să 

fim acuzaţi este nedrept.” 
 
Cetăţean de pe str. Ecaterina Varga : 
„Am fost la Prefectură şi am stat de vorbă cu dânşii. Sunt om bătrân, pensionar, 

suferim că acolo sunt şobolani. Nu se poate să-şi bată joc de toţi oamenii care stăm în zona aceea! 
De ce oameni ca şi Stoica care are fier vechi, au înţeles şi au plecat din zonă şi alţii nu? Stăm toată 
ziua în mizerie! Şi dacă veţi lua hotărârea să veniţi în zonă, cei de la Proserv vor afla şi îşi vor face 
curăţenie.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Sunt de acord că aveţi acolo probleme, dar este nedrept ca instituţia pe care o 

reprezint să fie acuzată! Nu sunt protejaţi de instituţia noastră!  
Se va face o comisie, consilierii vor fi convocaţi, se vor informa de la dvs. puteţi să-i 

invitaţi la dvs. ne putem întâlni când doriţi dvs.  
Sunteţi nedrept să spuneţi că din partea instituţiei pe care o reprezint nu este 

bunăvoinţă! Vă rog frumos nu mai încercaţi această metodă! Este o metodă de intoxicare 
nedreaptă!” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Golombo ş Tiberiu : 
„Primăria trebuie să rezolve problema! Domnul primar a promis în campanie că va 

rezolva problemele oraşului. Este ilegal să funcţioneze aceste firme! ” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Eu am dat o dispoziţie clară! Faptul că alte instituţii trec peste această dispoziţie, nu 

este vina mea! Vă repet, nu e vina instituţiei noastre! Eu ilegalităţi nu o să fac, dvs. aveţi dreptul să 
faceţi ce vreţi. 

Nu încercaţi în continuare să faceţi acuzaţii pe care nu le puteţi susţine! Primăria 
Municipiului Hunedoara a luat toate măsurile legale să oprească activitatea acestor firme. Mă voi 
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consulta cu toţi consilierii, avem numerele dvs. de telefon, vom veni într-o zi în zona dvs. să 
culegem toate informaţiile necesare. Bineînţeles că hotărârea pe care o vom lua împreună cu 
domnii consilieri de a veni în zona dvs. va ajunge la cunoştinţa firmei respectivă. Faptul că îşi fac 
curăţenie este un lucru bun.” 

 
Dl. Neam ţiu Ioan:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinţa de azi 

a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 27.11.2009 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN 
DE ONOARE” al municipiului Hunedoara, domnului Balint Remus. 

Hotărârea nr.209/2009 se aprobă în unanimitate 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  pentru rectificarea bugetului  local al  
municipiului Hunedoara, pe anul 2009. 

Hotărârea nr.210/2009 se aprobă în unanimitate 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul 
local, a sumei de 50.000 lei în vederea organizării sărbătorilor de iarnă. 

Hotărârea nr.211/2009 se aprobă în unanimitate 
 
Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării sumei de până 

la 14.500 lei, din bugetul local, pentru premierea elevilor cu rezultate deosebite în anul şcolar 2008 
– 2009, la olimpiadele/concursurile şcolare pe specialităţi. 

Hotărârea nr.212/2009 se aprobă în unanimitate 
 
Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 

impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în 
ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.213/2009 se aprobă în unanimitate 
                                                                                  
Punctul 6 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului costului 

mediu lunar de întreţinere datorat de beneficiarii şi/sau de susţinătorii legali ai acestora pentru 
serviciile furnizate  de Căminul pentru Persoane Vârstnice din  municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.214/2009 se aprobă în unanimitate 
                                                                                     
Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor de selecţie 

pentru stabilirea ordinii de prioritate în vederea includerii în programul local multianual privind 
creşterea performanţei energetice la  blocurile  de locuinţe din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.215/2009 se aprobă în unanimitate 
                                                                                
Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea acceptării donaţiei 

făcută de către Fundaţia „Breda helpt Hunedoara”. 

Hotărârea nr.216/2009 se aprobă în unanimitate 
 
Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind  modificarea  inventarului 

bunurilor care aparţin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.217/2009 se aprobă în unanimitate 
                                                                               
Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în 

soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor cu chirie din fondul locativ de stat în 
anul 2010. 
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Hotărârea nr.218/2009 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui 
teren din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a 
actualilor deţinători ai construcţiilor. 

Hotărârea nr.219/2009 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 
demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a unor terenuri situate în intravilanul 
municipiului  Hunedoara, din proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.220/2009 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie 
publică a  unor terenuri situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.221/2009 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 14 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului 
local al municipiului Hunedoara nr. 182/2009 privind aprobarea trecerii din domeniul privat al 
municipiului Hunedoara în domeniul public al municipiului Hunedoara a unor terenuri. 

Hotărârea nr.222/2009 se aprobă în unanimitate 
                                                                             
Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat  

din bugetul local al municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public  precum 
şi a  Programului local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit  de interes general 
pe anul 2010. 

Hotărârea nr.223/2009 se aprobă în unanimitate                                                                             
 
Punctul 16 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind  aprobarea  modificării 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al municipiului Hunedoara, însuşit prin 
Hotărârea Consiliului Local  al municipiului Hunedoara nr. 73/1999, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

Hotărârea nr.224/2009 se aprobă în unanimitate 
 
Punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 
01.12.2009 – 31.01.2010.  

Hotărârea nr.225/2009 se aprobă în unanimitate 
                                                                                               

Punctul 18 al ordinii de zi -  Referat cu privire la adresa înregistrată la Primăria 
Municipiului Hunedoara sub numărul 54141/04.11.2009, de Asociaţia Civică  „Dreptate” 
Hunedoara. 

 
Punctul 19 al ordinii de zi - Diverse 

 
 
 

 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 
 


